
Zápis ze druhého zasedání žákovského parlamentu ve školním roce 

2023/24 konaného dne 7. 11. 23 

 

ZAPSAL: 

V zastoupení nepřítomné Báry Maslukové: PhDr. Lucie Lánská  

 

POTVRDIL: 

Předsedkyně ŽP: Lucie Truhlářová 

 

1. Kontrola prezence 

(1) z celkového počtu 16 členů parlamentu, bylo přítomno celkem 7 členů (!!!). 

Přítomni: Haták Vojtěch, Vokálová Nikol, Bernatová Natálie, Truhlářová Lucie, Vítková 

Zuzana, Staněk Vojtěch, Pospíšilová Lenka 

Jako omluvu nelze přijímat neochotu zůstat ve škole po vyučování! 

ŽP při tomto počtu zúčastněných není usnášeníschopný. 

Předsedkyně ŽP jako první bod vznesla dotaz, zda má vůbec smysl parlament v naší budově 

udržovat při životě. 

 

2. Projednávané body 

Všechny body programu, o kterých se musí hlasovat, byly odloženy (etický kodex 

procedurální řád, organizace akcí atp.) 

V zájmu větší motivovanosti studentů participovat na funkci ŽP, bylo navrženo, aby byli 

aktivní členové (doloženo docházkou) odměněni na konci školního roku výletem 

financovaným ze zdrojů školy (Sdružení rodičů a přátel školy) – nutné probrat se ZŘ 

 

1. PR team a jeho aktivity představila Zuzana Vítková a zdůraznila zapojení všech 

studentů do propagace školy na sociálních sítích. Je nutné předávat PR týmu informace 

o všech akcích pořádaných školou (ve formě krátké zprávy s fotodokumentací), aby se 

o nich mohly objevit zmínky na sítích. 

2. Různé: 

• WI-FI v celé budově – stále v řešení 

• Školní rozhlas – dle Ing. Lengyela je nevratně mimo provoz 

• Závěsy/žaluzie (učebny 16, 19, 21, 25) pro lepší viditelnost promítaného učiva 

– v procesu zařizování 

• Organizace předvánočních aktivit nesmí být věcí pouze členů ŽP, ale všech žáků 

– nutné koordinovat s ZŘ Mgr. Trousilem (kapela, nákup výzdoby atp.) 

• Paní uklízečky prosí, aby se žáci i po obědové pauze přezouvali! 



• Všem žákům sdělit, že není nutné blokovat místo v jídelně s předstihem taškou, 

protože obědová pauza je dostatečně dlouhá na to, aby se pohodlně najedli 

všichni. 

 

3. Před dalším zasedáním doporučujeme prověřit zájem žáků (zástupců tříd ŽP) o 

fungování parlamentu na naší škole, v případě nezájmu jeho činnost dočasně 

pozastavit. 

 

V Kutné Hoře dne 10. 11. 23 

 


